
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół Nr 38/8/2023

Obrady rozpoczęto 21 grudnia 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:16 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 1°członków.

Obecni:
1. Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. Wiesław 8ko\'lfon
9. Bogdan Soboń

10. Jarosław Staciwa
11. Beata Zbróg

Posiedzenie Komisji otworzył i obradom przewodniczył Wojciech Owczarek 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty.

Ad. 2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty Wojciech Owczarek
poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu.
W związku z tym, że wpłynęły dodatkowe materiały pod obrady sesji zaproponował zmianę

porządku posiedzenia komisji w zakresie punktu trzeciego o dodatkowe projekty: w sprawie
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2023-2028, zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 r. i w sprawie ustalenia wykazu
wydatków budżetu Powiatu, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2023.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku posiedzenia ze zmianami.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia ze zmianami.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Jarosław

Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (5)
Dorota Duda, Marian Król, Łukasz Kubka, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń

1



Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad
ze zmianami obejmujący:
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2023-2028,

b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 L

c. ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu, które me wygasają z upływem roku
budżetowego 2023 ,

d. Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2024-2029,
e. uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2024 L,

f. zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2024 rok,
g. uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2024 rok,
h. zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2024 rok,
i. rozpatrzenia petycji Burmistrz Stąporkowa,

j. rozpatrzenia petycji Burmistrz Stąporkowa.

4. Sprawy różne.

Ad.3.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2023-2028 ,
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 L

c) ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu, które me wygasają z upływem roku
budżetowego 2023,

Projekty uchwał omówiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał o niewykonanie zaleceń PSP
dotyczycących przebudowy hydrantów w budynku Starostwa Powiatowego oraz czy
Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Baryczy pozyskał dofinansowanie z PFRON
na zakup samochodu.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że SOSW w Baryczy otrzymał

dofinansowanie z PFRON, termin został przedłużony do czerwca 2024 roku, ale wkład

własny był zaplanowany na rok bieżący. W związku z tym, że prawdopodobnie nie zdążą

zakończyć procedury i zakupić samochodu w tym roku być może zadanie zostanie
uwzględnione w wydatkach niewygasających.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa (Ad Vocem) wyjaśnił, że zakres prac
związany z przebudową części budynku Starostwa Powiatowego oraz nowej sali
konferencyjnej obejmował również przebudowę klatek schodowych z drzwiami
przeciwpożarowymi, dzięki czemu spełnione zostały warunki bezpieczeństwa pożarowego.

Natomiast, aby wzorcowo dostosować budynek do warunków przeciwpożarowychwówczas
należałoby również przebudować hydranty.

Wobec braku innych uwag przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwal.

Sprawdzono quorum.
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Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król , Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na2023r.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król , Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu,
które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2023.

Wyniki glosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Marian Król , Bogdan Soboń

NIEOBECNI (1)
Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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d) Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2024-2029,
e) uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2024 r.,

Projekty uchwał wraz z opiniami RIO przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udzial:
Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy przy planowanym
deficycie jest szansa za zwiększenie wydatków majątkowych i czy można coś jeszcze
zaplanować.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że budżet tego roku nie jest jeszcze
zamknięty, ale w skutek otwarcia zadań inwestycyjnych planowany deficyt zmniejszył się .

Na pewno pozostaną niewykorzystane środki na niektórych częściach działalności, ale ma
to związek z przepisami prawa jak np. rezerwa na zarządzanie kryzysowe, która może

w nowym roku wrócić do rozliczenia. W związku z tym widzi możliwość zwiększenia

wydatków, gdy po rozliczeniu bieżącego roku pozostaną środki, które będą do dyspozycji.

Wobec braku innych uwag przystąpionodo zaopiniowania projektów uchwal.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2024-2029.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego
na 2024r.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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f) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2024 rok,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem.

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej
Rady Powiatu w Końskich na 2024 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne :
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

g) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2024 rok,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu
w Końskich na 2024 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 10, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt lic/zwały.

h) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2024 rok,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem.

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.
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Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji
Rady Powiatu w Końskich na 2024 rok.

Wyniki głosowania
ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

i) rozpatrzenia petycji Burmistrz Stąporkowa,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Burmistrz Stąporkowa.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Dorota Duda, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Bogdan Soboń, Jarosław

Staciwa, Beata Zbróg
PRZECIW (3)
Grzegorz Jóźwik, JarosławLasota, Wojciech Owczarek
NIEOBECNI (1)
Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

j) rozpatrzenia petycji Burmistrz Stąporkowa.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem.

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Burmistrz Stąporkowa.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (lO)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt lic/l wały.

AdA.
W sprawach różnych głos zabrali:

Radny Bogdan Soboń zapytał czy Przewodniczący Komisji Rewizyjnej otrzymał odpowiedź

z Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich, a jeśli jest dostępna to ma prośbę, aby treść została

udostępniona w systemie e-sesja.

PrzewodniczącyKomisji Rewizyjnej MichałCichocki potwierdził, że otrzymał odpowiedź.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że odpowiedź

zostanie udostępniona.

Radny Bogdan Soboń dopytał, kto zwracał SIę do ZOZ z zapytaniem Zarząd czy
PrzewodniczącyKomisji Rewizyjnej.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michał Cichocki wyjaśnił, że pytania dotyczące

działalnościZOZ w Końskich skierował do Zarządu Powiatu w związku z informacjami, jakie
do niego docierały.

Radny Bogdan Soboń złożył życzenia z okazji nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia
oraz wszelkiej pomyślności na Nowy Rok .

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa w imieniu Zarządu Powiatu złożył

najserdeczniejsze życzenia na Święta Bożego Narodzenia.

Wobec wyczerpania porządku obrad PrzewodniczącyKomisji podziękowałza uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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